



دفعه تربيه الأطفال Parenting Payment

Parenting Payment عبارة عن دعم للدخل يقدم للوالدين أو أولياء الأمور للمساعدة في تكاليف تربية الأطفال.

الأهلية في Parenting Payment

يتم دفع Parenting Payment إلى مقدم الرعاية الرئيسي للطفل. يتم استلام الدفعه بواسطة أحد الوالدين أو ولي الأمر فقط. قد تكون مستحقا Parenting Payment بصفتك والدا أو جدا أو مقدم رعاية، إذا:

- أنت لوحدك وترعى على الأقل طفلا واحدا عمره أقل من ثمان سنوات، أو
- لديك شريك وترعى على الأقل طفلا واحدا عمره أقل من ست سنوات، و
- دخل وأصول كل منكما أنت وشريكك (إن وجد) أقل من مبالغ معينة، و
- أنت مستوفٍ لمتطلبات الإقامة، و
- أنت قادر على استيفاء متطلبات المشاركة إن لزم الأمر.

معدلات دفع Parenting Payment

مبلغ Parenting Payment الذي ستحصل عليه يعتمد على وضعك الأسري. ويتم تحديث المعدلات في 20 مارس/آذار و20 سبتمبر/أيلول من كل عام. للاطلاع على أحدث المعدلات، تفضل بزيارة الموقع الإلكتروني:

humanservices.gov.au/parentingpayment

اختبارات الدخل والأصول لأغراض Parenting Payment

مبلغ Parenting Payment الذي ستحصل عليه يعتمد على دخلك وأصولك ودخل وأصول شريكك (إن وجد).

الأصل هو أي ممتلكات أو حيازة تكون عائدة لك جزئيا أو كليا، وتشتمل على الأصول المملوكة خارج أستراليا والديون المطلوبة لصالحك.

يتم تحديث الدخل والأصول في 20 مارس/آذار، 1 يوليو/تموز و20 سبتمبر/أيلول من كل عام. للاطلاع على أحدث المعدلات، تفضل بزيارة الموقع الإلكتروني: humanservices.gov.au/parentingpayment

المزيد من المعلومات

لمزيد من المعلومات حول Parenting Payment:

- تفضل بزيارة الموقع الإلكتروني humanservices.gov.au/parentingpayment
- اتصل بالرقم 131 202 للتحدث إلى أحد الموظفين [باللغة العربية/Arabic]، أو
- تفضل بزيارة service centre



Parenting Payment

Parenting Payment is income support for parents or guardians to help with the cost of raising children.

Eligibility for Parenting Payment

Parenting Payment is paid to the principal carer of a child. Only one parent or guardian can receive the payment. You may qualify for Parenting Payment as a parent, grandparent, or foster carer, if:

- you are single and care for at least one child aged less than eight, or
- you have a partner and care for at least one child aged less than six, and
- the income and assets of both you and your partner (if you have one) are below certain amounts, and
- you meet residence requirements, and
- you are able to meet participation requirements if needed.

Payment rates for Parenting Payment

The amount of Parenting Payment you get depends on your family situation. The rates are updated on 20 March and 20 September each year. For the latest rates visit humanservices.gov.au/parentingpayment

Income and assets tests for Parenting Payment

The amount of Parenting Payment you get depends on the income and assets of both you and your partner (if you have one).

An asset is any property or possession you own either partly or wholly. It includes assets held outside Australia and debts owing to you.

The income and assets tests are updated on 20 March, 1 July and 20 September each year. For the latest rates visit humanservices.gov.au/parentingpayment

More information

For more information about Parenting Payment:

- visit humanservices.gov.au/parentingpayment
- call **131 202** to speak to someone in your language, or
- visit a service centre.